
Zakaj tako?
Trnovčani si želimo in prizadevamo, da bi naie naselje

naredilo vtis lepega, čistega in prijaznega okolja. Na
žalost, smo daleč od tega.

V Trnovem je več kritičnih toik, na katere bi bilo
potrebno opozoriti. Naj omenimo le nekatere: zanemar-
jeno obrežje Ljubljanice, zasvinjane in nekatere že uniče-
ne zelenice, neurejeno parkiranje, vandalizmi od razgra-
janja ponoči do razbijanja ulifnih svetilk in podobno.

Prav tako je v Trnovem že več mesecev ulica brez
imcna. Okvir, kjer bi moralo biti ime ulice je prazen. Na
začetku te ulice je prometni znak, da je parkiranje avto-
mobilov v tej ulici prepovedano. Očitno tudi v (em delu
Ljubljane prevladuje prepričanje, da so prometni znaki
in ljubljanski občinski predpisi in ukrepi zato, da jih ne
spošlujejo. V tej ulici so zaparkirani vsi vhodi v stopniš-
ča, da v primeru potrebe gasilci, smetarji in ambulantna
vozila ne morejo do stopniSf. Ne samo to! V to ulico sta
dva izhoda iz Garažne hiše BC Trnovo, ki so ludi slalno
zaparkirana in so velike težave, da z srednje velikim
avtomobilom lahko izpelješ iz garaže. Tisti, ki parkirajo,
kjer je prepovedano, se sploh ne zavedajo posledic. Če bi
prišlo, (kolikor se ni že zgodilo), do trčenj, poškodb
avtomobilov ali nesreče, bodo imeli lastniki vozil velike
težave. Zavarovalnice, vsaj tako razlagajo, ne priznajo
odškodnine, če je bil avto parkiran, kjer je prepovedano.
Dodatek je še kazen sodnika za prekrške.

Ne spuščamo se v ugotovitve, kdo naj bi bil odgovoren
in kriv za ves ta splošni nered. Znano je, katere ljubljan-
ske mestne službe so odgovorne in plačane za tovrstno
dejavnost; v teh službah očitno nekaj ne štima. Ljudje so
nezadovoljni in se sprašujejo, kako dolgo 5e in zakaj
tako?
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